
Z á p i s 

zo zasadnutia Komisie sociálnej, bytovej a zdravotníctva v Banskej Štiavnici, ktoré sa konalo  

dňa 12.02.2025  v Zasadačke Mestského úradu v Banskej Štiavnici, Radničné námestie č. 1.  

 

Prítomní:  

Predseda: Helena Koťová 

 

Podpredseda: Miroslava Majerská 

Členovia: MUDr. Marián Streško, Ing. Miroslava Bernáthová,  

 

Neprítomní: Mgr. Emília Jányová Lopušníková, Ing. Peter Zorvan 

 

Zapisovateľka: Bc. Vladimíra Lempochnerová  

 

Program:  

 

1.Otvorenie  

 

2. Prerokovanie materiálov do MsZ (VZN k ZaD č. 10 ÚPN obce) 

 

3. Prerokovanie nových žiadostí o pridelenie bytu 

 

4. Rôzne a Záver  

 

K bodu 1 :   Predsedníčka komisie Helena Koťová, v úvode privítala všetkých prítomných, 

skonštatovala, že Komisia pre posudzovanie žiadostí o nájom mestských bytov a materiálov 

do Mestského zastupiteľstva (ďalej len „komisia“) je uznášaniaschopná, otvorila program 

rokovania a v krátkosti objasnila význam prvého prejednávaného bodu.    

K bodu 2:  Komisia bola oboznámená s návrhom VZN č. ....../2025. Po diskusii prijala 

komisia nasledovné uznesenie:  

 Uznesenie č. 1: Komisia bytová, sociálna a zdravotníctva berie na vedomie návrh 

VZN č. ..../2025 – ÚPN mesta Banská Štiavnica, Zmeny a doplnky č. 10, ktorým sa mení 

a dopĺňa VZN č. 2/2006 o záväzných častiach ÚPN mesta Banská Štiavnica  bez 

pripomienok.  

 

 



 

K bodu 3:  

 Následne Komisia prerokovala nové žiadosti o prenájom bytu a  odporučila zaradiť 

do  evidencie žiadateľov pre byty obstarané so štátnou dotáciou žiadosti: Maroš Dóczy.

  

K bodu 4: Rôzne a Záver  

 a) Na zasadnutie komisie sa dostavili manželia Koledovci, pričom pani Koledová 

pracuje v rámci Centra komunitného organizovania  na projekte Dôstojné a dostupné bývanie 

pre všetkých, a to za účelom prieskumu.   

 Na jej položené otázky týkajúce sa postupu pri podávaní a posudzovaní žiadosti 

o nájomné bývanie jej bola poskytnutá relevantná odpoveď v súlade s platnými právnymi 

predpismi a v zmysle zákona o ochrane osobných údajov (GDPR).  

 V súvislosti s otázkami týkajúcimi sa výstavby nových bytov jej bolo odpovedané, že 

v tejto veci si môže podať žiadosť o poskytnutie informácií v zmysle zákona č. 211/2000 Z.z. 

o slobodnom prístupe k informáciám.  

 b) Člen komisie MUDr. Marián Streško zároveň vzniesol dotaz v oblasti 

zdravotníctva, a to, aby bolo mesto informované o situácii týkajúcej sa ukončovania praxe 

lekárov pôsobiacich v meste, ako aj o nových lekároch prichádzajúcich do zdravotníckych 

zariadení.  

 

Na záver sa predsedníčka poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie komisie.  

 

  

 

   Helena Koťová 

         predsedníčka komisie 

 

 

Zapísala: Bc. Vladimíra Lempochnerová 

Dňa, 12.02.2025 

 

 

 


